



BUILDING AND HOME AUTOMATION SOLUTIONS

Release Note

AC/S 1.x.x1 Application Controller

[Click here for English Release Note](#)

[Klicken Sie hier für die Softwareinformation auf Deutsch](#)

Release Note

AC/S 1.x.x1 Application Controller

Product name AC/S 1.1.1 Application Controller, Basic
 AC/S 1.1.11 Application Controller, Basic – Obsolete
 AC/S 1.2.1 Application Controller, BACnet

Product type AC/S 1.x.x

Order code	Product name	Order code	Manufacturer
AC/S 1.1.1 Application Controller, Basic	AC/S 1.1.1 Application Controller, Basic	2CDG110205R0011	ABB
AC/S 1.1.11 Application Controller, Basic	AC/S 1.1.11 Application Controller, Basic – Obsolete	2CDG110205R0021	Busch Jaeger
AC/S 1.2.1 Application Controller, BACnet	AC/S 1.2.1 Application Controller, BACnet	2CDG110206R0011	ABB

Latest change DCA Update V2-0-19 for ETS6, 21/05/2024
 Firmware Update V1.0.18, 21/05/2024

Current Status:

Product Type	Order Code	Website	ETS Application	Firmware	Device Configuration App (DCA)
AC/S 1.1.1	2CDG110205R0011	Link	V1.0a HVAC Application Download here	V1.0.18 AC/S Firmware Download here	V1-0-17 for ETS 5 V2-0-19 for ETS 6 ABB AC/S Configuration App Download here
AC/S 1.1.11	2CDG110205R0021	Obsolete	V1.0a HVAC Application	V1.0.18 AC/S Firmware Download here	Obsolete
AC/S 1.2.1	2CDG110206R0011	Link	V1.0a HVAC Application Download here	V1.0.18 AC/S Firmware Download here	V1-0-17 for ETS 5 V2-0-19 for ETS 6 ABB AC/S Configuration App Download here

NOTE:

We recommend ensuring that devices are always installed and operating using the latest firmware and software versions. Claims for defects or damages due to the use of software or firmware versions that have not been kept up to date will not be accepted.

ETS APPLICATION

Product Type	Version	Release Date	Updates and Release Notes
AC/S 1.x.xx	V1.0a	21/01/2021	Change of the ETS catalog structure. No further changes to the previous version.
AC/S 1.x.xx	V1.0a	01/2020	The application has been updated to support the new languages of the DCA. The application is only available in English and German
AC/S 1.x.xx	V1.0	09/2018	Market introduction


FIRMWARE

Note: For firmware update please use the update function in the WebUI of the AC/S.

Product Type	Version	Release Date	Updates and Release Notes
AC/S 1.x.xx	V1.0.18	21/05/2024	Fixed an issue when after an ETS configuration download the device is in an error state with empty configuration. Fixed an issue when an ETS6 configuration fails to apply.
AC/S 1.x.xx	V1.0.17	24/07/2023	Application Controller stopps: The devices stops after an internal process error. Logic and automation calculations are suspended. Device had to be restarted. The issue has been fixed.
AC/S 1.x.xx	V1.0.3	09/2018	Market introduction

DEVICE CONFIGURATION APP

Product Type	Version	Release Date	Updates and Release Notes
AC/S 1.x.xx	V2-0-19 – ETS 6	21/05/2024	A new DCA version V2.0.19 was released for ETS6. The DCA must be manually downloaded and installed from the KNX online shop, as this is a new DCA. In ETS6 the old DCA (V1.0.17 or lower) must be uninstalled. V1.0.17 is only for the use with ETS5
AC/S 1.x.xx	V2-0-18 – ETS 6	31/01/2024	--- Temporarily withdrawn – replaced with V2.0.19 --- A new DCA version V2.0.18 was released for ETS6. The DCA must be manually downloaded and installed from the KNX online shop, as this is a new DCA. In ETS6 the old DCA (V1.0.17 or lower) must be uninstalled. V1.0.17 is only for the use with ETS5
AC/S 1.x.xx	V1-0-17	28/09/2023	After the update to V1-0-16 the Automation ASM didn't work. This issue has been resolved.



AC/S 1.x.xx	V1-0-16	18/08/2023	With this updates projects crashed due to an update of the ETS can be reopened again
AC/S 1.x.xx	V1-0-13	24/03/2021	Possibility to fix project inconsistencies resulting in an unable save state of the project
AC/S 1.x.xx	V1-0-11	16/10/2019	The DCA is now available in the following languages: DE; EN; FR; IT
AC/S 1.x.xx	V1-0-3	09/2018	Market introduction

HAUS- UND GEBÄUDEAUTOMATION

Softwareinformation

AC/S 1.x.x1 Application Controller

Produktname AC/S 1.1.1 Application Controller, Basic
AC/S 1.1.11 Application Controller, Basic – Abgekündigt
AC/S 1.2.1 Application Controller, BACnet

Produkttyp AC/S 1.x.x

Bestellnummer	AC/S 1.1.1 Application Controller, Basic	2CDG110205R0011	ABB
	AC/S 1.1.11 Application Controller, Basic	2CDG110205R0021	Busch Jaeger
	AC/S 1.2.1 Application Controller, BACnet	2CDG110206R0011	ABB

Letzte Änderung DCA Update V2-0-19 for ETS6, 21/05/2024
Firmware Update V1.0.18, 21/05/2024

Aktueller Status:

Produkttyp	Bestellnummer	Webseite	ETS Applikation	Firmware	Device Configuration App (DCA)
AC/S 1.1.1	2CDG110205R0011	Link	V1.0a HLK Applikation Download hier	V1.0.18 AC/S Firmware Download hier	V1-0-17 für ETS 5 V2-0-19 für ETS 6 ABB AC/S Configuration App Download hier
AC/S 1.1.11	2CDG110205R0021	Abgekündigt	V1.0a HLK Applikation	V1.0.18 AC/S Firmware Download hier	Abgekündigt
AC/S 1.2.1	2CDG110206R0011	Link	V1.0a HLK Applikation Download hier	V1.0.18 AC/S Firmware Download hier	V1-0-17 für ETS 5 V2-0-19 für ETS 6 ABB AC/S Configuration App Download hier

BEMERKUNG:

Wir empfehlen Ihnen, immer die aktuellste Softwareversion zu installieren. Ansprüche aus Mängeln oder Schäden aufgrund einer nicht aktuell gehaltenen Softwareversion können nicht geltend gemacht werden.

ETS APPLIKATION

Produkttyp	Version	Erscheinungsdatum	Updates und Release Notes
AC/S 1.x.xx	V1.0a	21/01/2021	Änderung der ETS-Katalogstruktur. Keine weiteren Änderungen gegenüber der Vorgängerversion.
AC/S 1.x.xx	V1.0a	01/2020	Die Applikation wurde geupdated um die neuen Produktsprachen der DCA zu unterstützen Die Applikation ist nur in Deutsch und Englisch verfügbar
AC/S 1.x.xx	V1.0	09/2018	Markteinführung


FIRMWARE

Hinweis: Für Firmwareupdate verwenden Sie bitte die Updatefunktion in der Weboberfläche (WebUI) des AC/S.

Produkttyp	Version	Erscheinungsdatum	Updates und Release Notes
AC/S 1.x.xx	V1.0.18	21/05/2024	Ein Fehler der das Gerät nach einem ETS Konfigurationsdownload in einen Fehlerstatus mit leerer Konfiguration versetzt hatte wurde behoben Ein Fehler bei welchem die ETS Konfiguration nicht angewendet werden konnte wurde angewendet.
AC/S 1.x.xx	V1.0.17	24/07/2023	Application Controller stoppt: Das Gerät stoppt nach einem internen Berechnungsfehler. Die Berechnung der Logiken und Automation wurde unterbrochen und das Gerät musste neu gestartet werden. Der Fehler wurde behoben.
AC/S 1.x.xx	V1.0.3	09/2018	Markteinführung

GERÄTEKONFIGURATIONSAPP (DCA)

Produkttyp	Version	Erscheinungsdatum	Updates und Release Notes
AC/S 1.x.xx	V2-0-19 – ETS 6	21/05/2024	Eine neue DCA version V2.0.19 für ETS6 wurde released. Diese DCA muss manuell aus dem KNX Online shop heruntergeladen und installiert werden, da es sich hierbei um eine neue DCA handelt. In der ETS6 muss die alte DCA (V1.0.17) deinstalliert werden V1.0.17 ist nur für die Nutzung mit ETS5 geeignet.
AC/S 1.x.xx	V2-0-18 – ETS 6	31/01/2024	--- Temporär zurückgezogen – ersetzt durch V2.0.19 --- Eine neue DCA version V2.0.18 für ETS6 wurde released. Diese DCA muss manuell aus dem KNX Online shop heruntergeladen und installiert werden, da es sich hierbei um eine neue DCA handelt. In der ETS6 muss die alte DCA (V1.0.17) deinstalliert werden V1.0.17 ist nur für die Nutzung mit ETS5 geeignet.



AC/S 1.x.xx	V1-0-17	28/09/2023	Nach dem Update auf V1-0-16 funktionierte die Automation ASM nicht mehr. Dieser Fehler wurde behoben.
AC/S 1.x.xx	V1-0-16	18/08/2023	Mit diesem Update können Projekte, die aufgrund eines ETS Updates abgesürzt sind, wieder geöffnet werden.
AC/S 1.x.xx	V1-0-13	24/03/2021	Möglichkeit zur Fehlerbehebung von Projektinkonsistenzen innerhalb der DCA. Reparatur fehlerhafter Projekte
AC/S 1.x.xx	V1-0-11	16/10/2019	Die DCA ist jetzt in den folgenden Sprachen verfügbar: DE; EN; FR; IT
AC/S 1.x.xx	V1-0-3	09/2018	Markteinführung